
 
 
Referat styremøte OFK 22. januar 2025 Kl. 20.00 
 
 
 

1. Fjerne gammel innbytterbenk. To nye innbytterbenker bygges. Budsjett: 50.000,- 
 

2. Det gamle skuret må vekk. Kristian sjekker mulighet for å løfte vekk! 
3. Søke støtte til barriere for gummigranulat. Har det vært søkt tidligere? Jøran 

sjekker. 
4. Utbedre naturgressbanen. Kostnader? Banemester Tobias sjekker hva vi kan 

gjøre og evt. Prisoverslag. 
5. Årsmøtet: Årsmøtet er satt til 17. februar klokken 1900. Valgkomiteen har 

kommet med sin innstilling. Styret kaller inn og sender ut innkalling ASAP! 
6. Programblad. Silje jobber med det, Jøran er assistent! 
7. Service på banen. Det er satt av penger i budsjett til service på kunstgressbanen. 

Kristian følger opp og bestiller når den tid kommer. 
8. Banemannskap: Tobias W. Går inn som Banemester. Får med seg én til. Disse 

kompanseres med kr. 10.000,- pr. år. 
 
 
 
 
 
 
 
Referent: Jøran 


